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• Μετά τη συνάντηση του Πρωθυπουργού Κώστα Σημίτη με τον Υπουργό 
Εξωτερικών της Γερμανίας Γιόσκα φΐσερ (που διήρκεσε πέραν της ώρας) ο 
κ.·Φ{σερ δήλωσε;

ψ

(Ανεπίσημη μετάφραση από τη γερμανική γλώσσα) - 
ν  “Ήταν μια πολύ φιλική, πολύ καλή συνομιλία κυρίως για θέματα Ευρωπαϊκτς 

Ένωσης.
Υποθέτω ότι η συζήτηση του Πρωθυπουργού Κώστα Σημίτη τη Δευτέρα (7/12) 
στη Βόννη με τον Καγκελάριο Γκέρχαρντ Σρέντερ θα είναι πολύ καλή.
Οι διμερείς σχέσεις, οι σχέσεις Ελλάδας - Γερμανίας είναι πολύ καλές. Επίσης, ρι 
σχέσεις μεταξύ των δυο κυβερνήσεων είναι πολύ καλές.

- Σε τρεις εβδομάδες, στο πλαίσιο των επαφών που θα έχω εν όψει τπς 
επικείμενης Γερμανικής Προεδρίας, θα ετπσκεφθώ την Αθήνα, την οποία, όμως, 
θα επισκεφθώ και τον Ιανουάριο.

. Σας ευχαριστώ πολύ”.

•  Ο Πρωθυπουργός Κώστας Σημίτης, ερωτηθείς στη συνέχεια για το κλίμα 
που επικράτησε στις συνομιλίες με τον κ.Φίσερ, απάντησε:

“Το κλίμα ήταν, πράγματι, πολύ καλό”

ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, είναι βάσιμοι οι θόρυβοι στην Ευρώπη απρ 
την ανάληψη του Γερμανικού Υπουργείου Εξωτερικών από έναν “πράσινο";

ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΣ: Όχι, καθόλου. Ε;γώ πιστεύω ακριβώς το αντίθετο. Όή, 
δηλαδή, θα έρθει ένας νέος, ένας πολύ φρέσκος άνεμος στη γερμανική εξωτερική 
πολιτική.

ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Για τα ανθρώπινα δικαιώματα, τα οποία έχει προτάξει τρ 
Γερμανικό Υπουργείο Εξωτερικών;

ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΣ; Αυτό μας ενδιαφέρει πάρα πολύ.
Σας ευχαριστώ.


